
10 let tenisa v Medvodah

Premalo igrišč
V medvoškem Partizanu so pred 10 leti

pričeli igrati tenis na asfaltu rokometnega
igrišča, skupina teniških zanesenjakov pod
vodstvom Matije Kavčiča pa se je leta 1979
lotila gradnje peščenih igrišč pri Petrolu.
Tako je bila pred dvema letoma dana mož-
nost za razmah teniške igre v Medvodah. V
začetku so bila igrišča prepolna, kasneje je
zanimanje sicer malo upadlo, vendar igrišča
ne samevajo. Na njih se vrstijo nastopi čla-
nov društva, rekreativcev \z medvoških de-
lovnih kolektivov, obenem pa tudi redna
vadba mlajših igralcev pod vodstvom tre-
nerjev. Vsako leto izpeljejo dokaj obširen
program, tudi ob pomoči delovnih organiza-
cij, vendar za še večji razmahtenisa v Med-
vodah predlagajo gradnjo novih igrišč ob
domu Partizana, tako da bi obstoječa igrišča
uporabljali predvsem za tekmovanja.

Plod vztrajnega dela se kaže predvsem v
uspehih pionirjev. Tako se je Blaž Trupej
lani uvrstil med štin najboljše pionirje v Ju-
goslaviji, s še večjimi uspehi pa nadaljuje
tudi v letošnjem letu, kjer bo višek prav go-
tovo nastop na sklepnem turnirju 16 najbolj-
ših igralcev Jugoslavije, ki bo konec sep-
tembra v Splitu. Tudi Andraž Tome in Nandi
Trupej sta v samem vrhu v svojih kategori-
jah.

Ob 10-letnici bodo prireditelji zaključka
republiškega mladinskega pokala pripravili
predavanje o enotni šoS poučevanja te-
nisa pri nas in demonstraciji treninga vr-
hunskih tekmovalcev, 29. in 30. septembra
pa bo društveni turnir


